
ZÁPIS 
 

z 8. jednání Komise pro informační technologie Rady Královéhradeckého kraje, 
konané dne 31.08.2022 od 12:30 hod.  

distanční formou (on-line) 
 

 
Přítomni: MgA. Václav Bartoš, Mgr. Tomáš Merta, Bob Šviha, Matěj Hlavatý, Jan Janeček, Jiří 

Regner 
 
Omluven:  Martin Podveský, Ing. Tomáš Pětivoký, Pavel Bartoš, Bc. Pavel Bulíček 
 
Nepřítomen: Mgr. Jan Zeman 
 
Hosté:  Ing. Bohumil Pecold, vedoucí odboru informatiky 

  
Program jednání: 

1. Zahájení a přivítání přítomných 
2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu a hostů jednání 
3. Externí datový sklad a Microsoft Power BI Report Server 
4. Veřejné zakázky na zálohovací knihovnu a licence Microsoft – informace o výsledku 
5. Microsoft SharePoint – pilotní nastavení a ověření pro odd. veřejných zakázek 
6. Různé 

 
 
K bodu 1 
Zahájení, přivítání přítomných 
 
Jednání ve 12:30 hodin zahájil a řídil předseda Komise pro informační technologie Rady 
Královéhradeckého kraje (dále jen „předseda komise“) MgA. Václav Bartoš.  
 
Dále předseda komise sdělil, že jednání komise IT je přítomno 6 členů komise on-line formou 
videokonference. 
 
 
K bodu 2 
Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu  
 
Předseda komise požádal přítomné o odsouhlasení programu úvodního jednání komise IT a 
současně o odsouhlasení ověřovatele zápisu z tohoto jednání. Ověřovatelem byl navržen  
Mgr. Tomáš Merta. 
 
Program 8. jednání komise IT byl členy komise odsouhlasen. Ověřovatelem zápisu ze 8. jednání 
komise IT byl určen Mgr. Tomáš Merta. 
 
  



2 
 

 
K bodu 3 
Externí datový sklad a Microsoft Power BI Report Server 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval přítomné o projektu migrace a rozšíření stávajícího projektu 
datového skladu Královéhradeckého kraje. V tomto projektu je řešena i otázka externího 
datového skladu pro prezentaci reportů veřejnosti s využitím Power BI reportů. V rámci analýzy 
byly posouzeny 2 možné varianty řešení a jako nejvhodnější byla navržena varianta s využitím 
cloudového prostředí. Toto řešení je nejméně pracné a časově náročné. Nevyžaduje ze strany KÚ 
žádnou další HW a SW infrastrukturu. Do cloudu nahrávány pouze PBI reporty s daty, které se 
mají prezentovat. 
 
 
K bodu 4 
Veřejné zakázky na zálohovací knihovnu a licence Microsoft – informace o výsledku 
 
Ing. Bohumil Pecold podal členům komise informaci o výsledku veřejné zakázky s názvem Pásková 
knihovna 2022 a informaci o realizaci minitenderu na „Nákup licencí produktů Microsoft 2022“. 
 
 
K bodu 5 
Microsoft SharePoint – pilotní nastavení a ověření pro odd. veřejných zakázek 
 
Ing. Bohumil Pecold okomentoval přípravu prostředí Microsoft SharePoint pro oddělení 
veřejných zakázek Krajského úřadu Královéhradeckého kraje. Aktuálně se testuje pilotní 
nastavení a po ověření bude vytvořeno samostatné prostředí pro sdílení a výměnu dokumentů 
s definovanými uživateli a právy přístupu a sdílení. 
 
 
K bodu 4 
Různé 
 
Členy komise pro IT byl dále projednán stav migrace systému evidence majetku kraje a jeho 
organizací. Migrace evidence majetku kraje i jeho organizací je ukončena, nyní probíhají některé 
detailní úpravy dle požadavků příspěvkových organizací kraje. Původní systém na evidenci 
(FAMA) bude nadále uživatelům k dispozici k náhledu. 
 
Dále byla prodiskutována otázka vedení spisové služby krajského úřadu – byla provedena analýza 
stavu stávající spisové služby z hlediska zákonných požadavků a národních standardů, ze které 
vyplynulo doporučení přechodu na jiný systém. Odbor IT na základě tohoto zpracoval možnosti 
přechodu na jiný systém tak, aby bylo řešení pro kraj přijatelné a cenově dostupné. Aktuálně se 
nabízí dvě varianty řešení nastalé situace, které budou dále diskutovány i s ohledem na velmi 
náročnou migraci dat s tímto spojenou. 
 
Členům komise IT byla též poskytnuta informace o vyhlášení veřejné zakázky na 
"Poskytování telekomunikačních služeb pro Královéhradecký kraj", tuto veřejnou zakázku 
realizuje oddělení veřejných zakázek příspěvkové organizace Centrum investic, rozvoje a inovací. 
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Jedná se o sloučení služeb pevných linech, mobilních telefonů, pevného internetového připojení 
i mobilního internetu do jedné veřejné zakázky. 
 
Ing. Bohumil Pecold informoval o průběhu dalších jednání souvisejících s pořízením nového 
systému na „Evidenci usnesení“; aktuálně dokončeny práce na specifikaci veřejné zakázky a na 
požadavcích na funkcionalitu systému; řeší se též integrace na spisovou službu (buď ve variantě 
přípravy rozhraní pro napojení na spisovou službu dle národních standardů nebo formou 
vlastního systému skartace a archivace přímo v dodaném produktu na „Evidenci usnesení“.  
 
 
Závěr 
MgA. Václav Bartoš, předseda komise, ukončil 8. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje 
pro informační technologie ve 13:00 hodin a poděkoval členům komise za účast na jednání a 
diskusní příspěvky. Upozornil, že další jednání proběhne ve středu dne 21.09.2022 od 14:00 hodin 
prezenční formou. 
 
 

             MgA. Václav Bartoš 
      předseda komise pro informační technologie 

Ověřovatel zápisu:  
Mgr. Tomáš Merta 
 
Zapsala:  
Ivana Nesvačilová, dne 07.09.2022 
 


